
 

Protokół Nr 6/2014 

 

z posiedzenia Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Oświaty,  

Zdrowia i Opieki Społecznej 

odbytego w dniu 17 czerwca 2014r. 

 
W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Jan Szewczyk 

2. Sekretarz Gminy – Tomasz Suchoński 

3. Skarbnik Gminy – Urszula Lew 

 

Lista obecności członków Komisji i gości zaproszonych stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Posiedzenie otworzyła i posiedzeniu przewodniczyła Genowefa Rosochowata – 

Przewodnicząca Komisji. Zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Ocena realizacji budżetu Gminy Wierzchowo za 2013 rok. Stanowisko Komisji w 

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 

rok. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji na okres do końca kadencji. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne 

 

Do wyżej przedstawionego porządku obrad Radni nie zgłosili zmian. 

 

Ad.1 

 

Komisja Kultury, Kultury Fizycznej, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej po dokonaniu 

analizy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 2013 oraz po 

zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo  w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 – 

jednogłośnie pozytywnie ocenia wykonanie budżetu gminy Wierzchowo za 2013 rok i 

przychyla się do wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

Zapytanie zgłosiła Radna Jolanta Augustyniak – czy ogólnie realizacja budżetu przebiegała 

prawidłowo. 

Skarbnik Urszula Lew odpowiedziała, że tak, 

Radna Genowefa Rosochowata stwierdziła, że nie ma wpływów z opłaty targowej. 

 

Ad. 2 

 

Komisja Kultury, Kultury Fizycznej, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej opracowała i 

jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji do końca kadencji, który stanowi załącznik do nin. 

protokołu. 

 

Ad. 3 

 

Opinia Komisji do projektów uchwał: 

 



1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2013 rok - druk nr 338 – Komisja zaopiniowała pozytywnie – 7 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

2) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2013 rok – druk nr 339 – Komisja zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

3) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 340 – Komisja zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami „za”, przy 

0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

4) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Szczecinie - druk nr 343 – Komisja zaopiniowała pozytywnie –  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

5) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Szczecinie- druk nr 344 – Komisja zaopiniowała pozytywnie – 

7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr XV/99/2011 Rady Gminy Wierzchowo z dnia 20 

grudnia 2011 roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania 

dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez gminę Wierzchowo - druk nr 345 – Komisja zaopiniowała 

pozytywnie – 7głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 

 

7) w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanych stanowiących własność Gminy 

Wierzchowo - druk nr 346 – Komisja zaopiniowała pozytywnie – 7głosami „za”, przy 

0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

8) w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Wierzchowo na 

rzecz najemcy - druk nr 347 – Komisja zaopiniowała pozytywnie – 7głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu - druk nr 348 – 

Komisja zaopiniowała pozytywnie – 7głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 

głosach „wstrzymujących się”, 

 

 

10) w sprawie przekazania nieruchomości sołectwu Żeńsko - druk nr 349 – Wójt Gminy 

wycofał projekt uchwały. 

 

11) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Szczecinie  - druk nr 350 – Komisja zaopiniowała pozytywnie 

–7głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

12) w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso - druk nr 351 – Komisja zaopiniowała 

pozytywnie – 7głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 



 

13) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu - druk nr 352 – 

Komisja zaopiniowała pozytywnie – 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 

głosach „wstrzymujących się”. 

 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu do przedstawionej propozycji, ale zastrzegli by sporządzić 

odpowiedni zapis, że staw ma funkcjonować dalej jako staw, a woda w stawie mogła służyć 

do celów gaśniczych. 

 

Ad. 4 

 

Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska zwróciła się z prośbą do Wójta o wyposażenie 

placów zabaw o brakujące zestawy zabawowe. 

 

Wójt w obecności wszystkich członków Komisji, Sekretarza Gminy i Skarbnika Gminy 

złożył obietnicę, iż place zabaw zostaną wyposażone w brakujące zestawy zabawowe. 

 

Radny Józef Janicki poinformował, że zakupiony jest polbruk oraz zestaw do koszykówki, 

brakuje środków na położenie polbruku. Polbrukiem ma być wyłożony plac do gry w 

koszykówkę. 

W toku dyskusji zaproponowano Radnemu Józefowi Janickiemu odstąpienie od utwardzenia 

placu ze względu na niebezpieczeństwo, któremu mogą ulec grający w koszykówkę. 

 

Radna Jolanta Augustyniak zapytała Wójta, jak przebiega realizacja remontu drogi 

powiatowej w Wierzchowie, w jakim terminie wykonawca przewiduje zakończenie robót. 

Radna pozytywnie oceniła dotychczasowy przebieg prac, jak na razie nie ma komplikacji w 

ruchu drogowym. 

 

Wójt odpowiedział, że powiat musi się rozliczyć z inwestycji do końca listopada br., 

natomiast do końca sierpnia mają być wybudowane chodniki. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Genowefa Rosochowata 

 

 

 

Protokółowała: 

D.Łukaszewska 


